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Spørgsmål:
”Under samrådet den 28. februar 2013 om alm. del – samrådsspørgsmål Å, AA 
og AB (Restanceinddrivelsen) tilkendegav ministeren, at ministeren fremover 
gerne vil holde udvalget løbende orienteret om restanceudviklingen, jf. at den 
tidligere skatteminister besluttede, at udvalget ikke længere skulle have over-
sendt kvartalsrapporter. Vil ministeren oplyse, om det betyder at ministeren vil 
genindføre oversendelse af kvartalsrapporterne til udvalget, eller hvordan mini-
steren ellers fremover vil holde udvalget automatisk og løbende orienteret om 
restancerne og udviklingen heri. Vil ministeren i den sammenhæng sørge for, at 
udvalget også løbende orienteres om udviklingen set i forhold til opfyldelse af 
måltallene, hvor meget er afskrevet, inddrevet m.v.)”

Svar:
Jeg påtænker ikke at genindføre oversendelse af kvartalsrapporter i den tidligere 
form.

Den tidligere skatteminister oplyste, under samrådet X-Æ den 31. maj 2012, at 
kvartalsrapporterne var blevet udfaset. Oprindeligt var de blevet indført for at 
Folketinget kunne følge med i udviklingen i forbindelse med sammenlægningen 
af kommunerne og ToldSkat i 2005.Denne implementering er nu på plads, og 
derfor var der ikke længere behov for at fremsende kvartalsrapporterne.

Jeg vil imidlertid holde udvalget automatisk og løbende orienteret om restancer-
ne og udviklingen heri samt i relevant omfang udviklingen set i forhold til opfyl-
delsen af måltallene. Jeg sigter mod kvartalsvise orienteringer, første gang i juni 
2013, med restancetallene for 1. kvartal 2013.


